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Pani
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Radna Rady Powiatu w Szczecinku

Odpowiadając na zapytania złożone na sesji Rady Powiatu w Szczecinku w dniu 
25.02.2022 r. informuję, ze w powyższej sprawie udzieliłem odpowiedzi na tejże sesji. Cała 
treść odpowiedzi zawarta jest w protokole sesji Nr XLVIII/2022 z 25.02.20222 r. Mając na 
uwadze obowiązek udzielenia odpowiedzi pisemnej, odpowiadam na zadane pytania:

1 Przed końcem 2021 r. brak było informacji co do kontynuowania programu „Za życiem” 
realizowanego przez Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną w Szczecinku, 
a rozpoczętego w 2017 r.

Na koniec roku nie było wiadomo, czy program będzie realizowany, ponieważ kończył się on 
z końcem 2021 roku i dopiero rząd uruchomił środki finansowe na następne nabory. Wniosek 
złożyliśmy 14 stycznia 2022 r., jest on pozytywnie rozpatrzony i czekamy na projekt umowy, 
który przez ministerstwo zostanie do nas przysłany. Według posiadanych informacji projekt 
umowy zakłada, że program będzie funkcjonować do 25 lutego 2022 r. do końca 2026 roku. 
Na rok bieżący mamy 651.915 zł. Na cały projekt, czyli 5 lat, będziemy mieli 3.468.465 zł. Jak 
tylko podpiszemy umowę to obejmiemy opieką dzieci, które wymagają tej szczególnej 
potrzeby. Jednak dopóki nie mamy podpisanej umowy nie możemy tego programu realizować. 
Natomiast dzieci, które zostały objęte wczesnym wspomaganiem one nadal są objęte tą opieką 
terapeutyczną. Jeśli chodzi o dzieci z niepełnosprawnością, nie będące w ustawie tej jeszcze 
funkcjonującej „Za życiem” ze względu na to, że ta umowa jeszcze nie obowiązuje nie mają 
możliwości korzystania, natomiast część z tych dzieci została poddana na wniosek rodziców po 
raz kolejny specjalistycznej diagnozie i są uwzględnieni w doraźnej pomocy. Jak tylko ten 
projekt uruchomimy to środki będą dedykowane do wsparcia w ramach tego co robiliśmy 
wcześniej.

2. Czy jest planowane połączenie Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej z Powiatowym 
Centrum Pomocy Rodzinie? Jeśli tak, to jakie stoją za tą decyzją argumenty.

Czegoś takiego nie planujemy. Był projekt ustawy, który zakładał, że Powiatowe Centra 
Pomocy Rodzinie mogą być połączone z Poradniami Psychologiczno-Pedagogicznymi, 
natomiast ten projekt nie uzyskał wsparcia, nie jest procedowany. Były różne opinie korporacji 
samorządowych, czy Związku Powiatów Polskich, czy Związku Miast Polskich. Osobiście 
uważam, że jest to zły pomysł dlatego, że Poradnie Psychologiczno-Pedagogiczne funkcjonują 
w przestrzeni Ministerstwa Edukacji, tam mamy zatrudnionych nauczycieli, osoby 
przygotowane w tym zakresie, natomiast PCPR funkcjonują w przestrzeni ustawy o pomocy 
społecznej i są tam pracownicy samorządowi wysoko wyspecjalizowani. Łączenie tych 
instytucji wydaje się nie przyniosłoby jakiejkolwiek pozytywnej wartości dodanej. U nas nie 
byłoby z tym problemu gdyby ustawa w tym zakresie byłaby przyjęta dlatego, że te dwie 
instytucje funkcjonują w jednym budynku przy ulicy Wiatracznej, ale na dzień dzisiejszy takich 
załozeń nie ma, nie pracujemy nad tym, aby budować struktury związane z połączeniem tych 
dwóch instytucji.



3. Czy w najbliższym czasie przewidywana jest naprawa instalacji fotowoltaicznej przy 
Zespole Szkól Nr 1 im. Komisji Edukacji Narodowej?

Na tym budynku nie mamy instalacji fotowoltaicznej. Mamy instalację tak zwanych baterii 
solamych, które służą do podgrzewania wody, która jest używana dla uczniów, dla mieszkańców 
internatu. Z informacji uzyskanych w dniu 04.03.2022 r. od Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 nie 
działają one prawidłowo. Okres gwarancji już minął, w związku z tym nie ma podstaw do 
wzywania wykonawcy w celu naprawy. W instalacji trzeba wymienić pompę oraz uzupełnić 
glikol w układzie. Jak poinformowała Dyrektor placówki w czasie pandemii Covid-19 nie było 
środków na wykonanie napraw. Zostaną one przeprowadzone do lipca 2022 r.
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